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Guy Staals 

De Stand der Spaken 

Voorzitter WTC 
Beste WTC-er, 

Daar is ie danéde eerste Lekrijder van 2022! 

Allereerst wil ik iedereen nog een gelukkig en vooral ook gezond 2022 toewensen! Door de lockdown hebben we 

helaas de nieuwjaarsborrel moeten afzeggen, dus vandaar, bij uitzondering, op deze manier. 

Hopelijk is iedereen de feestdagen goed doorgekomen en zijn er niet teveel kilootjes bijgekomen. Mocht dit wel 

het geval zijn, dan weten jullie waar je op zondagochtend die overbodige kiloôs weer kwijt kunt 

Bij het schrijven van deze Stand der Spaken zijn, na weken van lockdown, de eerste versoepelingen gelukkig 

weer aangekondigd en ziet het er naar uit dat er op korte termijn nog meer zullen volgen. Gelukkig maar, want ik 

denk dat iedereen weer naar het ñoude normaalò verlangt (wat dat dan ook precies mag betekenen).  

In ieder geval kunnen we sinds kort weer in clubverband fietsen en kan ik namens mezelf aangeven  

dat ik dat heb gemist.  

We hebben in oktober gelukkig nog wel een ALV in levende lijve kunnen houden en daar is, na het nodige  

voorwerk van de kledingcommissie, met veel enthousiasme het nieuwe tenue gepresenteerd. Vanuit  

verschillende kanten hebben we begrepen dat het ontwerp in goede aarde is gevallen en dit heeft zich inmiddels 

vertaald in de nodige bestellingen. De nieuwe kleding zal over in maart aan onze sponsor Dokman geleverd  

worden (zie voor meer info het artikel in deze Lekrijder). Als alles goed gaat, zullen de toerrijders dan de  

openingsrit in het nieuwe tenue kunnen fietsen. 

In de weken voor en na kerst zijn ook alle sponsorcontracten voor de komende 5 jaar getekend, waardoor we als 

club weer kunnen rekenen op de nodige financi±le steun.  

Namens het bestuur wil ik hierbij dan ook onze sponsoren:  

¶ Dokman Fietsen 

¶ WHC Consultancy 

¶ Bradaal Wonen & Slapen 

¶ Foot Connection 

¶ ETC Design Center 

alvast bedanken voor hun bijdragen! 

Tijdens de ALV heeft de ledenwerfcommissie ook een update gegeven over de Plus sponsoractie. Die actie is 

inmiddels succesvol afgesloten (daarover meer in deze Lekrijder) en binnenkort schuift de commissie aan bij een 

BV vergadering om te ñbrainstormenò over hoe/wat we als club kunnen doen om nieuwe leden te interesseren 

voor onze mooie club. 

Tenslotte hebben we uitgebreid stilgestaan bij het bedanken van alle vrijwilligers van afgelopen jaar. Een club 

kan alleen bestaan doordat er leden zijn die zich willen inzetten voor hun club. En of dit nu via het deelnemen 

aan een commissie, het organiseren van een activiteit of het ñsimpelwegò koffie zetten op zondagochtend  

gebeurt, het is allemaal nodig en zonder de inzet van deze vrijwilligers is dat simpelweg niet mogelijk. Daarom bij 

deze ook meteen de oproep om je weer (proactief) aan te melden als er een oproep voorbij komt!  

2022 wordt hopelijk het jaar waarin we op fietsgebied weer een ñnormaalò jaar tegemoet kunnen zien met allerlei 

leuke (fiets)activiteiten. Te beginnen met de wekelijkse zondagochtendritten en hopelijk snel weer het gebruik 

van de kantine. 

Tot die tijd wens ik iedereen veilige en gezonde fietskilometers toe! 

Met sportieve groet, 

Guy 

Voorzitter WTC 
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Het bestuur 

Verslag ALV 25 oktober 2021 

WTC 

Op maandag 25 oktober 2021 mochten we weer bij elkaar zitten tijdens de Algemene Ledenvergadering. Eerst 

nog even inchecken door de coronapas te laten zien en daarna jas ophangen, koffie pakken en een eigen 

plekje zoeken. Clubhuis Statina stroomde langzaam vol met leden en sponsoren. 

Er werd een zegje gedaan over het jaarverslag, financieel verslag, herkiezing kascommissie en een applaus  

gegeven voor het bestuur. Vervolgens kwam de ledencommissie wat vertellen over de nieuwe kledinglijn.  

Alle deelnemers zaten met volle aandacht te luisteren naar de presentatie en waren allemaal razend  

enthousiast over de nieuwe kledinglijn. Goed gedaan kledingcommissie! 

Na de presentatie van de kledingcommissie  

mochten alle leden kort pauzeren met uiteraard 

een heerlijk bakje koffie of kopje thee. Dat was 

wel prettig, want we kennen elkaar vaak alleen 

maar in ons fietstenue en niet in casual outfit. 

Uiteraard kon dit niet te lang doorgaan, omdat de  

vergadering anders te lang zou gaan duren. 

 

De vergadering ging verder met informatie over 

de groepen, waaronder de gezelligheidsrijders, 

VIP-groep, A-groep, A/B-groep en de B-groep, 

Daarna kwam een bijzonder onderwerp aan bod, 

namelijk de vrijwilligers. Het bestuur is zeer  

dankbaar dat de club uit vrijwilligers bestaat die 

een steentje willen bijdragen. Daarom werden 

alle vrijwilligers in het zonnetje gezet. Alle  

vrijwilligers werden bij naam genoemd en  

mochten vervolgens een bloemetje als dank in 

ontvangst nemen. 

Uiteraard is een foto gemaakt van de vrijwilligers 

die aanwezig waren tijdens de vergadering.  

Dank jullie wel vrijwilligers! 

Vervolgens ging de vergadering verder met het 

onderwerp ledenwerfcommissie. Na goede ge-

sprekken tussen de deelnemers en de ledenwerf-

commissie over de visie en strategie van de club, 

werd een start gemaakt met de rondvraag. Het bestuur ging alle deelnemers langs voor de rondvraag en nadat 

de laatste rondvraag is beantwoord heeft het bestuur de vergadering officieel gesloten. 

Het was een fantastische Algemene Ledenvergadering. 

Dank jullie wel. 

 

 PAUZE 

VRIJWILLIGERS 
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Onze sponsoren 

5ƛǘ ȊƛƧƴ ƻƴȊŜ ƴƛŜǳǿŜ ǎǇƻƴǎƻǊŜƴ 

5 



с 

 

 

 

Het bestuur 

Sponsorcontracten 

Op maandag 24 november vond de sponsoravond plaats.  

 

Die avond presenteerden de sponsoren zich en werden de sponsorcontracten getekend. En werd er 

natuurlijk ook geproost op een goede en sportieve samenwerking!   

6 



т 

 

 

Jeanine Kool 

Kledingcommissie 

Kledingcommissie 

We kijken terug op geslaagde pasavonden. De enthousiaste acties 

van alle leden bevestigen ons gevoel een goede keuze te hebben 

gemaakt met merk Bioracer ®n het ontwerp van het tenue. 

Na de 3 avonden passen bij sponsoren Foot Connection en ETC 

Design Center, kon er besteld gaan worden in de WTC webshop 

van Bioracer. 

Er zijn 100 leden komen passen en er is door 103 leden besteld!  

Dit is ongeveer wat we verwachtten, maar tegelijkertijd ook span-

nend of deze verwachting uitkomt. Hierop zijn  

tenslotte ook alle berekeningen gemaakt. 

De webshop is gesloten en momenteel worden de bestellingen verwerkt en gemaakt. 

Nu de dagen weer wat langer worden en we voorzichtig alvast uitkijken naar het voorjaar, begint het nu toch wel 

echt te kriebelené.die 1e lentetocht op 27 maart waar we voor het eerst met zôn allen in ons nieuwe tenue kun-

nen rijden. Wij kijken er naar uit, nog even geduldé. 

Uitlevering vindt zoals eerder gemeld plaats in maart vanuit Dokman Tweewielers.  

Jullie krijgen bericht, zodra we kunnen afhalen! 

¦ǇŘŀǘŜ Ǿŀƴǳƛǘ ŘŜ ƪƭŜŘƛƴƎŎƻƳƳƛǎǎƛŜ 
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